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a. Visit to the National Security Exhibition Gallery of  
the Hong Kong Special Administrative Region 

The National Security Exhibition Gallery (“the Gallery”) formally opened on 7.8.2024 (Wednesday). It is the 
first thematic gallery in the Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR) dedicated to the systematic 
promotion of national security education, and is also the first national security education base in the HKSAR. To 
enhance students’ understanding of the importance of national security, the Education Bureau arranges schools to 
visit the Gallery progressively to supplement the related learning activities.  The visit arrangements for teachers and 
students of our school are as follows:  

Date: 28.4.2025 (Monday)  

Venue: The National Security Exhibition Gallery 
2/F, Hong Kong Museum of History, 100 Chatham Road South  
Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong 

Content: About 600 students from Secondary 1 to 5 of our school are divided into groups of about 40 
participants (17 groups in total). Each group participates in a 30-minute group tour docent 
service provided by the Gallery according to allocated time slots. 

Transportation 
and Itinerary: 

 School buses will be arranged to transfer students to the Gallery from school and return 
after the visit; 

 On that day, students should arrive and leave the school as usual. Students will stay in 
school for classes during non-outing periods and they should bring relevant textbooks; 

 Due to crowd restrictions of the venue, students need to visit the Gallery in batches, so the 
lunch-time for each form has been adjusted. Students are advised to bring their own 
snacks. 

Other 
Arrangements: 

 Students should wear summer school uniform and behave in an orderly manner during the 
visit. 

 Students may take photos and record videos during the event for memory.  However, they 
should not capture images of other visitors or staff of the Gallery to avoid any potential 
disputes. Additionally, the use of flash photography, selfie sticks, or tripods is prohibited 
to prevent inconvenience to other visitors. Without the permission of the staff at the Hong 
Kong Museum of History, please do not bring promotional banners, flags, or flyers 
bearing slogans into the Gallery.  

 As this activity involves a large number of teachers and students, the S1 & S2 detention 
class and S5 Supplementary Lesson scheduled for Period 10 on 28.4.2025 (Monday) 
will be suspended.  

Outing Period, lessons and lunch period of students are shown as follows:  
Student Group Outing Period Lessons to  Attend  Lunch Period 

1A, 1B, 1C,  1D, 
2A(No.1-17)  

9:00 a.m.– 12:40 p.m. 
(Mid-1s t  to 6t h  Period) 

7t h to  9t h  12:40 p.m. –  
1:55 p.m.  

2A(No.18-37)、
2B、2C、2D、  
3A、3B(No. 1-6)  

10:00 a.m. – 1:30 p.m. 
(3r d  to 6t h  Period) 

1s t  to 2n d ,  8 t h to  
9t h  

1:30 p.m. – 2:35 p.m. 
(7t h Period)  

3B(No.7-35)、3C、

3D、4A、4B、

4C(No.1-8)  

11:00 a.m. – 2:30 p.m. 
(Mid-4t h  to 7 t h  Period)  

1s t  to 2n d ,  8 t h  to 
9t h  

9:50 a.m. – 10:55 a.m. 
(3rd to 4t h  Period)  

4C(No.9-32)、4D、

5A、5B、5C、5D、

5E 

11:55 a.m. – 3:45 p.m. 
(Mid-5t h  to 9 t h  Period)  

1s t  to 3 r d  10:40 a.m. – 11:55 
a.m.  
(4t h to  5t h  Period)  

Should you have any queries, please contact Assistant Principal Ms. CHEN Tsui-wah, Aileen or Mr. WONG 
Wai-keung at 2476 2357.  
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b. S1 Swimming Classes (S1 Only) 

To enhance students’ swimming skills, our school will arrange swimming classes for S1 students from 
24.4.2025 (Thursday) to 26.5.2025 (Monday). The swimming classes are part of our school’s Physical 
Education curriculum, and students must participate. Details are shown as follows: 
 
1.     Dates of Classes 

1B and 1C 

(Mondays) 

Male: 19.5 and 26.5.2025  Assembly Time: 2:35 p.m. 

Dismissal Time: 4:00 p.m. Female: 28.4 and 12.5.2025  

1A and 1D 

(Thursdays) 

Male: 24.4 and 8.5.2025  Assembly Time: 2:35 p.m. 

Dismissal Time: 4:00 p.m. Female: 15.5 and 22.5.2025  

 
2. Venue: Yuen Long Swimming Pool (Secondary Pool) 
3. Assembly Venue: Covered Playground 
4. Dismissal Venue: Yuen Long Swimming Pool 
5. Items to Bring: One-piece swimsuits (for Females) / swimming trunks (for Males), PE uniform,  

towels, swimming caps, swimming goggles, sandals 
 
Should you have any queries, please contact Mr. CHEUNG Chi-wan or Ms. YIP Ting-wai of the PE 

department at 2476 2357. 
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Letter to Parents No.22 – 2024/25 
Reply Slip 

 
 
To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,  
 
 
i)       I, the parent of _____________________ ( Class: _____ )( Class No.: _____ ), acknowledge the 

receipt of the following circulars:  
 

a. Visit to the National Security Exhibition Gallery of the Hong Kong Special 
Administrative Region 

b. S1 Swimming Classes (S1 Only) 

 
 
ii)                                                       S1 Swimming Classes (S1 Only) 

 
My child  *□ is healthy to participate in the above activities.  

 □ is not suitable for swimming classes. Please exempt my child from the 
above activities. Attached is the doctor’s certificate.  

 
 

                            Signature of Parent/Guardian:     

         Name of Parent/Guardian:     

 

 

_______.4.2025 

 

 

 

 

元朗公立中學 
新界元朗公園南路 22 號 
電話 TEL : 2476 2357 
傳真 FAX : 2474 7119  

 

YUEN LONG PUBLIC SECONDARY SCHOOL 
 

22 TOWN PARK ROAD SOUTH, 
YUEN LONG, N.T. 

School Website:  www.ylpss.edu.hk 
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一、參觀香港特別行政區國家安全展覽廳 

國家安全展覽廳（下稱「展覽廳」）於 2024 年 8 月 7 日（星期三）正式開放，是香港

特別行政區首個有系統地介紹國家安全的專廳，也是香港特區首個實體國家安全教育基

地。為加強學生對國家安全的重要性的認識，教育局陸續安排學校參觀展覽廳，以配合學

校的相關教學活動。本校師生參觀安排如下﹕ 

日期﹕  2025 年 4 月 28 日（星期一）  

活動地點﹕  香港九龍尖沙咀漆咸道南 100 號香港歷史博物館  
二樓國家安全展覽廳  

活動內容﹕  本校中一至中五約 600 名學生分為約 40 人一組（共 17 組），各組按時

段參加由展覽廳提供約 30 分鐘的導賞服務  

交通及  
行程安排﹕  

 學校安排旅遊巴接送學生往返學校及國家安全展覽廳，學生將在學校

集合出發，並在參觀後返回學校；  
 當天學生按時間表上課及下課，非外出時段將留校上課，請帶備相關

課本；  

 由於場館設有人流限制，學生需分批出發及回程，各級的午膳時間因

此有所調整。學生宜自備適量乾糧。  

其他安排：   學生當天須穿著夏季學校校服，在活動期間保持秩序並謹言慎行。  

 學生可於活動期間拍照和錄影留念，但他們不應拍攝其他在場參觀的

公眾人士及展覽廳人員，以免引起任何爭議，亦請勿使用閃光燈、自

拍伸縮棒或腳架，以免對其他參觀人士造成不便。未經香港歷史博物

館職員准許，請勿攜帶宣傳橫額、彩旗、印有口號的宣傳單張進入展

覽廳。  

 因是次活動牽涉大量師生，4 月 28 日之中一及中二留堂班、中五第 10
節補課將暫停一次。 

   

  學生外出時段、上課課節、午膳時段如下： 

學生組別  外出時段  上課課節  午膳時段  
1A 、 1B 、 1C 、 1D 、

2A(1 至 17 號) 
上午 9:00 – 下午 12:40 
(第 1 節至 6 節) 

第 7 至 9 節  下午 12:40 –  
下午 1:55 

2A(18 號至 37 號 )、
2B、2C、2D、  
3A、3B(1 號至 6 號) 

上午 10:00 – 下午 1:30 
(第 3 節至 6 節) 

第 1 至 2 節、  
第 8 至 9 節  

下午 1:30 –  
下午 2:35 
(第 7 節) 

3B(7 號 至 35 號 ) 、
3C 、 3D 、 4A 、 4B 、

4C(1 號至 8 號) 

上午 11:00 – 下午 2:30 
(第 4 節至 7 節) 

第 1 至 2 節、  
第 8 至 9 節  

上午 9:50 –  
上午 10:55 
(第 3 至 4 節) 

4C(9 號 至 32 號 ) 、
4D 、 5A 、 5B 、 5C 、

5D、5E 

上午 11:55 – 下午 3:45 
(第 5 節至 9 節) 

第 1 至 3 節  上 午 10:40 – 
上午 11:55 
(第 4 至 5 節) 

 

如有疑問，請致電2476 2357與陳翠華副校長或黃偉強老師查詢。 
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二、中一游泳課（中一適用） 

為提高學生的游泳技能，本校將於 2025 年 4 月 24 日（星期四）至 5 月 26 日（星期一）為中

一學生安排游泳課。此為本校體育課程之一，學生必須參加。詳情如下： 
 

（一）上課日期： 

1B 及 1C 
（逢星期一） 

男生：2025 年 5 月 19 及 26 日 集合時間：下午 2 時 35 分 
解散時間：下午 4 時 00 分 女生：2025 年 4 月 28 及 5 月 12 日 

1A 及 1D 
（逢星期四） 

男生：2025 年 4 月 24 及 5 月 8 日 集合時間：下午 2 時 35 分 
解散時間：下午 4 時 00 分 女生：2025 年 5 月 15 及 22 日 

 
（二）上課地點：元朗泳池副池                        
（三）集合地點：學校有蓋操場 
（四）解散地點：元朗泳池 
（五）帶備物品：一件頭泳衣（女生）／平腳泳褲（男生）、運動服、毛巾、泳帽、泳鏡、拖鞋 

 

如有查詢，請致電 2476 2357 與體育科張子宏老師或葉婷蔚老師聯絡 。 
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家長通函第 22 號 – 2024/25 
       家長綜合回條 

 
敬覆者： 

甲部、  本人為___________________（_____班）（_____號）之家長，已知悉下列通告詳情:  

 

一、 參觀香港特別行政區國家安全展覽廳 

二、 中一游泳課（中一適用） 

 

 

乙部、                          中一游泳課（中一適用） 
 
敝子弟 *□ 健康良好，可以參與上述活動。 

  □ 不適宜參與游泳課，請豁免參與上述活動。現附上醫生證明。 
 
 

 
此覆 

元朗公立中學校長 
 

 

    家長／監護人簽署：    

    家長／監護人姓名：    

 

 

2025 年 4 月         日 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

元朗公立中學 
新界元朗公園南路 22 號 
電話 TEL : 2476 2357 
傳真 FAX : 2474 7119  

 

YUEN LONG PUBLIC SECONDARY SCHOOL 
 

22 TOWN PARK ROAD SOUTH, 
YUEN LONG, N.T. 

School Website:  www.ylpss.edu.hk 
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